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Uittreksel uit het register der beraadslagingen van de Gemeenteraad
 

Cécile Van Hecke, Voorzitter ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye, Cathy Clerbaux, Marie-
Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Schepenen ;
Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, David Leisterh, Gabriel Persoons, Martin Casier,
Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Rachida Moukhlisse, Félix Boudru, Florence
Lepoivre, Laurent Van Steensel, Victor Wiard, Miguel Schelck, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Jan Verbeke, Sandra Ferretti, Eric Godart, Aurélie SAPA FURAHA, Christine Roisin,
Gemeenteraadsleden.

Zitting van 21.01.20

#Onderwerp : Interpellatie van Mevr. Laura SQUARTINI betreffende de geanimeerde digitale
reclameborden en de aantastingen op de reclameborden.#

Openbare zitting

Het lijkt erop dat er, ondanks de tegenstand van het college, digitale reclameborden zijn geïnstalleerd in onze
gemeente.
 
Om mijn opmerkingen in de juiste context te plaatsen en als mijn informatie juist is, had het Gewest het advies
van de gemeente gevraagd over de installatie van 28 digitale reclameapparaten bij de firma JC Decaux die
verbonden zijn met de dienst Villo!, maar onafhankelijk van de stations. Een ongunstig advies dat het Gewest niet
belette de vergunning te verlenen.
 
Na het instellen van een beroep hebben de gemeenten Elsene en Sint-Gillis de vergunning op hun grondgebied
laten schorsen en hebben zij niet nagelaten boetes af te geven voor de borden die desondanks zijn geplaatst en die
bij gebrek aan een effectieve vergunning een overtreding vormen.
 
In dit verband zou ik het graag willen weten:

Waarom is de mening van de gemeente niet gevolgd?

Hoeveel borden zijn er daadwerkelijk geplaatst?

Op welke elektrische aansluiting?

Wat was de reactie van de gemeente?

Hoe zit het met het financiële aspect, zijn deze borden onderworpen aan gemeentelijke belastingen?

Bovendien worden de reclameborden van onze gemeente en die van de omgeving regelmatig vernield met
dezelfde boodschap: stop pub. Dit komt overeen met de burgerlijke interpellatie over commerciële reclame in de
openbare ruimte tijdens de Raadszitting van 25 juni 2019. Zonder in te gaan op het debat over reclame als
zodanig, zou ik graag willen weten wat het standpunt van het College is over dit onderwerp en welke maatregelen
de politie heeft genomen.
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.

ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitter, 
Cécile Van Hecke

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 22 januari 2020

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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